
NIEUWSBRIEF  OKTOBER 2011 

JAC Design Contest 

De vorige nieuwsbrief sloten we af met spannend nieuws, de JAC was druk bezig een actie op te 

zetten. Het werd; de JAC Design Contest! Wat is het en wat hebben we gedaan? Deze zomervakantie 

heeft de JAC niet stilgezeten en hebben we een leuke ontwerpactie opgezet die ondertussen alweer 

ten einde loopt.  De top 3 van de inzendingen is gemaakt en de JAC zal binnenkort de winnaar 

bekend maken. Houd daarvoor onze website in de gaten! Daarna zal je onze nieuwe poster zien 

hangen in De Ronde Venen. De JAC wil graag iedereen bedanken voor het meedenken, de leuke en 

enthousiaste reacties! 

Kooipop 

Op zaterdag 5 juni was de JAC aanwezig bij Kooipop. De hele dag waren er veel leuke optredens en 

demonstraties te zien. De JAC toonde een PowerPoint met nieuwtjes, vraagstukken en zaken die ons  

aangaan in de gemeente. Dit was natuurlijk een perfecte gelegenheid om eens na te denken over 

jongerenzaken in verband met de vraag over het voortbestaan van het jongerencentrum. Gelukkig 

mag De Fabriek voorlopig blijven. Ook hield de voorzitter, Vincent Veenenberg, een praatje over de 

JAC dat enthousiast werd ontvangen. Hopelijk weten nu nog meer jongeren ons te vinden! 

Workshop 

In mei heeft de JAC een deal gesloten op de Beursvloer waarmee wij een workshop presenteren 

kregen. Afgelopen donderdag 22 augustus was het dan zo ver en kreeg de JAC de workshop van 

Astrid Millenaar in De Fabriek. Tijdens deze workshop hebben wij geleerd hoe je duidelijk kunt 

presenteren. De workshop bestond uit opdrachten en oefeningen over en met ademhalen, houding 

en stemgebruik. Zo blijft de JAC zichzelf scholen en vernieuwen. 

Sportveldjes 

Daarnaast heeft de JAC een advies geschreven over de sportveldjes in gemeente De Ronde Venen. 

De JAC is erop uit geweest en onderzocht verschillende sportveldjes. Daaruit bleek dat een aantal 

voorzieningen niet (meer) in goede staat is. Voorbeelden; baskets op de basketbalvelden waren niet 

op officiële hoogte en de ondergrond was niet recht (denk aan losliggende tegels), hierdoor kunnen 

sporters een lelijke misstap doen en geblesseerd raken. Het advies is verzonden en ondertussen 

heeft de JAC reactie gehad. Goed nieuws; de gemeente gaat er wat aan doen! 

Gastenboek  

De JAC heeft nu ook een eigen gastenboek in De Fabriek liggen! Vanaf nu kun je daar een berichtje in 

schrijven of laten weten wat jij graag ziet veranderen in de gemeente. Vind je het leuk om af en toe 

je mening te laten horen over zaken in onze gemeente, laat dan je e‐mailadres achter in het boek! 

Dan zullen wij je soms vragen om jouw inzicht en je op de hoogte houden van onze bezigheden. 

Tot slot, wil je lid worden, wil je verder weten wat we doen of wil je jouw ideeën over onze 
gemeente laten horen, ga naar onze website; www.jac‐derondevenen.nl, onze JAC‐hyves; 
www.jacdrv.hyves.nl, onze JAC facebook of kom langs op onze volgende vergadering; dinsdag 25 
oktober 2011, 20.00 uur op het gemeentehuis. Misschien tot dan!  


